
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 7.9.2021 

10:30, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00 Praha 4 

Přítomni: R. Typlová, J. Diblík, L. Grundler, P. Neumaier, D. Franzeová, J. Jirovský, P. Jindra 

(telekonferenčně), B. Chromek, T. Vidlák (telekonferenčně) 

 

1. Úkoly z jednání 08/2021 

D. Franzeová informovala o úkolech z předchozího jednání KVM.  

J. Jirovský informoval, že není možné zavést povinnost nosit ochranné brýle, když tato povinnost není zanesena 

v pravidlech IFF. V případě zájmu je možné iniciovat plošnou výjimku (pouze za celou ČR, není možné aplikovat 

na jednotlivé kraje).  

J. Jakoubek poskytne členům KVM výsledky z testování z kempů talentované mládeže, jakmile budou zpracovány 

a vyhodnoceny od MU v Brně. Následně bude diskutováno, jakými daty ČF disponuje z minulosti a jakým 

způsobem mohou být data dále porovnávána.  

Diskutována kampaň Hlavně nezlobte a její celorepublikové rozšíření. Na MS juniorů v Brně byly distribuovány 

propagační letáky do jednotlivých regionů.  

Úkol: Zjistit podrobnější informace o kampani Hlavně nezlobte, která je nyní v režii celostátního sekretariátu. 

Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 12.10.2021.   

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

R. Typlová informovala o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Mimo jiné se řešila tato témata: nový 

trenér reprezentace mužů; NSA (velké škrty v oblasti provozu a údržby, odlišná metodika pro posuzování, 

podpora ženského olympijského sportu atd.); volby v ČOV (F. Šuman zvolen místopředsedou); venkovní povrchy 

(alokovaná částka od ČF je momentálně vyčerpána, nicméně díky splátkám se finance točí a opět využijí pro 

projekt, projekt pozitivně hodnocen); projekt udržitelnosti (ČOV vybral florbal jako pilotní projekt).  

 

3.  Koncepce KVM 

J. Jirovský informoval o návrhu nové Koncepce KVM a představil členům jednotlivé podbody oblasti mládeže 

(rekreační a školský florbal – budování masy a vytváření systematické práce s rekreačním florbalem, spolupráce 

se školami; volnočasový a výkonnostní florbal, talentovaná mládež – nastavený vlastní systém práce 

s talentovanou mládeží, fungování v rámci regionální úrovně). Základním pilířem je klub, ze kterého musí vše 

vycházet. Návratnost – lidé, kteří s florbalem skončí jako aktivní hráči a následně se do systému vrací v odlišné 

roli, např. trenér, rozhodčí apod.  



 

 

J. Třískala představil v návrhu Koncepce hlavní podbody oblasti vzdělávání. 

Oproti předchozí verzi Koncepce obsahuje kompletní práci s mládeží (ne pouze talentovanou mládež), spolupráci 

s kluby, trenérské vzdělávání a školní licenci.  

Úkol: doplnění návrhu Koncepce o tipy a body, na co se v jednotlivých oblastech zaměřit. Zodpovídají: členové 

KVM. Termín: 17.9.2021.  

4.  Soutěže 3+1, 5+1 

Téma bude diskutováno na příštím jednání KVM. 

5. Práce v regionech s „druhou vlnou hráčů/hráček“ 

Diskutováno, jakou formou s touto mládeží v regionech pracovat a zda by měla KVM v současné době cokoliv 

iniciovat. Cílem v současné době bude zejména opět rozjet projekty, které se z důvodu koronaviru nerealizovaly 

(např. kempy talentované mládeže).   

J. Diblík informoval o návrhu práce s „druhou vlnou hráčů/hráček“ v regionu PHaSČ (tzv. perspektivní mládež). 

Součástí jsou 4 skills tréninky, 1 nominační trénink před ODM a kemp před ODM.  

P. Neumaier informoval o sdílených trénincích. Cílem projektu je setkávání trenérů mládeže na společném 

tréninku dětí. Diskuze nad aktuálními tématy v rámci herního rozvoje dětí, výměna názorů nad didaktickými styly 

trenéra, výměna zkušeností nad aktuálními problémy trenéra či klubu, osvěta České cesty a diskuze nad aplikací 

do TJ. P. Neumaier po říjnové akci podá zpětnou vazbu na projekt a následně by z listopadového setkání vznikl 

videomateriál.  

Úkol: Sepsat jednotlivé body práce s perspektivní mládeží v regionu PHaSČ. Zodpovídá: J. Diblík. Termín: 

12.10.2021.  

Úkol: Podání zpětné vazby na sdílený trénink po jeho říjnovém uspořádání. Zodpovídá: P. Neumaier. Termín: 

31.10.2021 

Úkol: Natočení videomateriálu ze sdíleného tréninku. Zodpovídá: J. Jirovský/R. Typlová. Termín: 31.12.2021 

6. Diskuze 

Členové KVM pomocí per rollam hlasování schválili žádost LK regionu VYaJČ o umožnění zkrácení herního času 

u soutěže dorostenek mimo povolené časové rozmezí vycházejícího z Pokynu řízení soutěží.  

Úkol: Zjistit přesný termín odevzdání soupisek na ODM. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 12.10.2021. 

Úkol: Připomenou regionům nahlášení vybraných trenérů na ODM KVM. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 

12.10.2021. 

 

7.  Závěr jednání 

Termín příštího jednání: 12.10. 10:30 – 13:00, sídlo ČF  


